
Odgovori direktorja Komunale Trebnje Štefana Velečiča na vprašanja Dolenjskega lista. 

 

1. Kje je pravna osnova za sprejem odpadkov od drugod? Bi morala občina Trebnje soglašati s tem? 

2. Ali navajajo pravo ceno odlaganja (zakaj toliko ceneje kot drugod)? 

3. Ste kadarkoli od kakšnega podjetja dobili denar v kuverti? 

4. Koliko je Komunala Trebnje na račun dovoza tujih smeti zaslužila v zadnjem mesecu? 

5. Kakšno je poslovanje Komunale, imate izgubo, kako jo pokrivate (če jo imate)? 

6. Je sploh mogoče, da bi vas trebanjski župan ali trebanjski občinski svet razrešil? 

 

-1. Odpadke od drugod ne odlagamo. Odlagamo le odpadke, ki jih je tudi sam Povšič pričel odlagati v 

njegovem mandatu, in sicer že v letu 2003 je  s Papir Servisom sklenil poslovno sodelovanje za daleč 

nižjo ceno, kot sem to z aneksi uredil jaz. Papir Servis d.o.o. nam vrača ostanke nečistoč iz embalaže 

in ostanke prebranih komunalnih odpadkov, t.i. klasifikacijsko številko 19 12 12. Kje je osnova, oz. 

podlaga: že prej omenjena in sklenjena pogodba, priporočila Nadzornega sveta Komunale ( o tem je 

razpravljal decembra 2009, marca in maja 2010); OS Občine Mokronog-Trebelno pa je sprejel celo 

poseben sklep o sodelovanju s Papir Servisom. Res je tudi, da je OS Občine Trebnje aprila 2010 

obravnaval to problematiko in sklenil drugače ter mi naročil, da mu posredujem poročilo. Le-to sem 

tudi oddal v začetku maja 2010 vendar ga OS ni obravnaval. Glede na to, da je NS Komunale šele  

maja 2010 obravnaval naš letni načrt in tudi soglašal, da se sodelovanje s Papir servisom nadaljuje, 

sem to tudi počel. 

-2. Cena za odlaganje je bila določena na podlagi kalkulacije in v skladu s 34. členom Odloka o 

ustanovitvi JP Komunala Trebnje, ki mi jo je pripravila računovodska služba in je takšna,  da pokrije 

vse stroške ( je pa 100% višja, kot jo  je imel g. Povšič v času njegovega sodelovanja s Papir Servisom), 

ob tem pa zagotavlja boljše poslovanje oziroma nadomestilo izpada prihodkov od gospodartva iz 

bivše občine Trebnje. Le-ti so tudi 90% nižji, kot so bili leta nazaj (pred krizo).  

-3. NE! 

-4.V septembru 2010 smo na področju ravnanja z odpadki, ki pa niso obvezna gospodarska javna 

služba, imeli 54.887,75 EUR prihodkov, lani  septembra pa 27.574,75 EUR 

-5. Poslovanje Komunale Trebnje se izboljšuje. V naslednjem tednu (ob koncu tedna) bomo imeli 

natančnejše podatke za prvih devet mesecev. Ocenjujem, da bo ugodno, vsekakor pa bistveno boljše 

od lanskoletnega, ko je v istem obdobju bilo 153.000 EUR minusa. Avgusta letos je po informativnem 

pregledu bilo samo 50.000 EUR minusa. September pa bo še ugodnejši. Tudi na račun sodelovanja s 

Papir Servisom. Naj povem še to, da cene na področju odpadkov niso spremenjene že od leta 2004! 

-6.Ja, župan Trebnjega si to želi. Pa vemo zakaj. Tudi on bo moral polagati račune na sodišču za 

napačne odločitve iz časov, ko je bil predsednik NS Komunale, Povšič pa direktor. Zgodba počasi 

dobiva epilog na sodiščih (dokaz je v prilogi). O tem, koliko škode pa sta Povšič in g. Kastelic naredila 



Komunali ( tudi g. Pavlin je takrat  bil član NS Komunale!)p a sedaj očitno ni njuna skrb. Napačna 

odločitev o "odstrelitvi" g. Jarca in g. Vujasina je Komunalo do sedaj stala že cca 200.000 EUR, pa še ni 

konec. 

Občinski svet Občine Trebnje se lahko odloča po svoje, vendar kakršnikoli sklep ne bo imel nobene 

teže, če soglasja ne dobiho od še najmanj ene občine soustanoviteljice. 

Počasi bo potrebno polagati račune in za to tudi odgovarjati.  

Delam vestno in odgovorno, zato  nimam slabe vesti in vam na vsako vprašanje lahko odgovorim. 

Končno so v tej družbi tudi za to posebne službe, ki lahko preverijo naše (moje ) poslovanje, pa naj to 

čim prej naredijo. 

 

 

mag. Štefan Velečič, direktor Komunale Trebnje 


